

To: Jordan Securities Commission,  
 Amman Stock Exchange  
 Company's Name: CONTEMPRO FOR HOUSING  
 PROJECTS  
 Date: 09-02-2025 02:05:05 PM  
 Subject: Board of Directors decisions

السادة هيئة الاوراق المالية  
 السادة بورصة عمان  
 اسم الشركة: المعاصرون للمشاريع الاسكانية  
 التاريخ: 09-02-2025 02:05:05  
 الموضوع: قرارات مجلس الادارة

The Board of Directors of Contempro Housing Projects Company decided at its meeting On 02/09/2025, the recommendation was made to the General Assembly to distribute 4% of the company's capital as dividends to Contributors. The Council also decided to set the date for the nineteenth annual general assembly meeting on Tuesday Corresponding to 03/25/2025 at twelve noon via audio and video communication method Zoom. This is after obtaining approval from the Companies Control Department on the date of the meeting.

قرر مجلس إدارة شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/02/09 التوصية للهيئة العامة بتوزيع ما نسبته 4% من رأس مال الشركة ارباحا على المساهمين . كما قرر المجلس تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي التاسع عشر السنوي يوم الثلاثاء الموافق 2025/03/25 الساعة الثانية عشر ظهراً بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والمسموع زووم . وذلك بعد الحصول على الموافقة من دائرة مراقبة الشركات على تاريخ الاجتماع . وتفضلاً وابقىوا بقبول فائق الاحترام ... شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية نائب رئيس مجلس الادارة اياد محمد العمد يرجى الاطلاع على المرفق

09-02-2025

09-02-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation.  
 Chairman of Board of Directors  
 User Name: Amani wajeeh Aldisi

وتفضلاً وابقىوا بقبول فائق الاحترام .  
 رئيس مجلس الادارة  
 اسم المستخدم: Amani wajeeh Aldisi